
Geachte gemeente(raads) leden, 

 

Hierbij stuur ik u allen een brief m.b.t. de inloopavond 2 dec jl. 

Het blijkt dat dit project namelijk niet bij iedereen bekend is, informatie niet wordt gedeeld. Voor 
een eerlijke afhandeling vind ik het belangrijk dat een ieder op de hoogte is van de plannen maar 

vooral op de hoogte is over het proces rondom de vergroening aan de Hofvliet. Dat alle leden van 
de gemeente, die hierbij inspraak hebben, ook worden meegenomen in advies en 
besluitvorming. 

 

Alvast bedankt voor uw tijd en aandacht.  

 

Met Vr gr 

  



Voorschoten, 4 december 2024 

 

Betreft: Inloopavond project vergroening Hofvliet  

 

Geachte leden van de gemeente(raad), 

 

Gisteravond vond er een presentatie plaats over de ideeën rondom de vergroening van de 
Hofvliet, Starrenburg II. 

De avond startte met het uitdelen van stembiljetten, wat al bijzonder was. Deze biljetten waren 
niet voorzien van huisnummer, zo kunnen omwonenden die niet direct aan de Hofvliet wonen 
een keuze maken die van heel andere aard is dan van de direct betrokkenen. De biljetten konden 
gewoon gepakt worden door iedereen die aanwezig was, er was geen controle op wie er 
daadwerkelijk recht had om een biljet in te vullen. Wij hadden als bewoners de belofte gekregen 
in een eerder gesprek met  ( d.d.30 september 2024) dat 
enkel de bewoners die uitkijken op de Hofvliet uitgenodigd zouden worden. Hier is geen gehoor 
aan gegeven, er waren ook bewoners van appartementen uit de wijk aanwezig, die niet direct op 
de Hofvliet uitkijken en er geen direct belang bij hebben. Er waren ook mensen aanwezig die 
vertelden er weleens te wandelen en een stem wilden uitbrengen. Dit mag niet de bedoeling zijn, 
dan kunnen we alle bewoners wel uitnodigen uit Voorschoten. De eerlijkheid van het proces 
krijgt hiermee dus een groot vraagteken. Wie heeft er nu daadwerkelijk gestemd? In welke mate 
weegt deze stem mee? Wie heeft recht op een stem? Wie controleert dit? Dit alles is niet te 
controleren en geeft geen eerlijk beeld. We betreuren dit ten zeerste. Wij als bewoners wilden 
gehoord worden, wederom worden er andere keuzes gemaakt. 

Er zijn in het verleden al talloze mails gestuurd over dit en andere onderwerpen ( o.a. het 
verwijderen van de brug) maar deze komen blijkbaar nooit aan, ook een bijzondere kwestie. 
Leden van de gemeente zijn niet op de hoogte van elkaar, van de informatie die er speelt. In het 
gesprek met  (d.d. 30 september 2024) is beloofd dat zij 
alles grondig zouden onderzoeken , op nul zouden beginnen en stukken zouden lezen en iedere, 
direct betrokkene op de hoogte zouden brengen. Dit is dus niet gebeurd, blijkt na gisteravond. Er 
liggen al heel veel onderwerpen  op de stapel waarin wij als bewoners niet serieus zijn 
meegenomen en er geen fatsoen is geweest te (willen) reageren op e-mails, brieven. Iedere keer 
wordt er beterschap beloofd maar krijgen we toch weer de deksel op de neus. 

Wij vroegen naar onderbouwing van de plannen, argumenten om dit project juist hier uit te 
moeten voeren, wat het dan uiteindelijk moet opleveren enz. Wat maakt dit stuk aan m2 voor 
verschil? Onze wijk behoort tot een van de groenste in Voorschoten en met de hittestress valt het 
ook wel mee. Hier kon men geen antwoord op geven. Enkel de mededelingen: “Dit moet van de 
gemeente, dit is door de gemeenteraad bepaald, wij doen het toch, Voorschoten wordt koeler”. 
Het is jammer dat de mensen die toelichting gaven niet allen op de hoogte waren van alles dat 
speelt, de vragen die er bij bewoners leven en als we kritische vragen stellen worden gezien als 
“negatieve, wantrouwende” mensen, althans zo ervaar ik het. Ook als we vragen wat dit alles 
gaat kosten worden de schouders opgetrokken en krijgen we het antwoord: “Dit heb ik niet voor 
ogen”. Het is bijzonder te noemen dat iemand die met een project aan de slag gaat geen 
bedragen kan noemen en geen rapporten / onderzoeksresultaten paraat heeft. 



Dit project gaat veel geld kosten, is het dan noodzakelijk het geld hieraan te besteden als vele 
bewoners er absoluut tegen zijn? Zijn er geen andere opties binnen Voorschoten die meer 
prioriteit hebben? Waarom nemen ze onze mening niet serieus, aanpassingen zijn niet gemaakt 
in het plan, zoals ze gister op tafel lagen. Wij wilden meebewegen en hadden met elkaar al 
ideeën paraat, helaas mocht dit niet baten. Er worden diverse mensen ingehuurd om plannen te 
bedenken, terwijl een gesprek met de bewoners veel constructiever en kosteloos zou zijn 
geweest. Een ander, niet te vergeten, belangrijk onderdeel is de riolering die in zeer slechte staat 
verkeerd in onze straat. Wij zouden juist eerst de keuze maken deze aan te pakken en wellicht 
daar achteraan de plannen voor vergroening aangezien de straat dan toch op de schop gaat. 

Eerder dit jaar hadden we een bijeenkomst op locatie met het doel daarin te worden 
meegenomen in alle plannen en hoorden we graag toelichting en argumenten. De medewerkers 
van de gemeente waren aanwezig zonder enig document. Het antwoord dat gister werd gegeven 
dat zij toen alles wilden onderbouwen is natuurlijk niet eerlijk. Dan hadden ze toen foto’s, 
grafieken, rapporten e.d. paraat moeten hebben. Dan was het een goed voorbereide & 
inhoudelijke, serieuze presentatie geweest waarin we met feiten en argumentatie werden 
meegenomen. De bewoners worden als lastig, agressief bestempeld, terwijl de oorspronkelijke 
fout in het hele proces, de voorbereiding zit. Dit alles geeft ons geen goed gevoel en wederom 
geen vertrouwen in het proces.  

Wij willen bij deze alle partijen, leden van de gemeente op de hoogte brengen van deze kwestie, 
aangezien blijkt dat niet iedereen op de hoogte wordt gebracht. Wij willen transparantie, een 
eerlijk proces en geen individuele prestige projectjes. 

 

Graag ontvang ik een bevestiging van (lees)ontvangst. 

 

Vriendelijke groet, 

 

 


